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Van:
Verzonden: vrijdag 4 maart 2022 13:29
Aan:
CC:
Onderwerp: Gesprek meten luchtkwaliteit basisschool Wijk aan Zee

Beste   en  
 
In september hebben we elkaar gesproken in de Moriaan in Wijk aan Zee, naar aanleiding van het toen uitgebrachte 
RIVM onderzoek. 
 
Jullie hebben daar aangegeven dat jullie zorgen hebben over de luchtkwaliteit binnenin de school en daarmee dus 
ook over de gezondheid van jullie kinderen. 
 
Sinds die tijd is er veel gebeurd. Er is inmiddels een nieuw RIVM onderzoek uitgebracht, er zijn vele gesprekken 
gevoerd met Tata Steel, maar ook met het rijk en de provincie over de te nemen maatregelen om daadwerkelijk en 
op korte termijn de gezondheidssituatie in de IJmond te verbeteren. 
 
Ook zijn we al een tijd bezig met het vraagstuk over de luchtkwaliteit in de school. Nu is het meten van de 
luchtkwaliteit binnenin een school lastig als we tenminste willen meten op meerdere stoffen die vanuit de 
invalshoek van gezondheid relevant kunnen zijn. Ik heb uiteindelijk het RIVM gevraagd om hierover mee te denken 
en ons hierover te adviseren. 
 
Graag zou ik eind maart een afspraak met jullie willen maken om de stand van zaken hierover te delen. Dit zal nog 
geen resultaat zijn maar een tussenstand.  
 
Graag hoor ik of jullie hiervoor open staan, dan laat ik in overleg met jullie een afspraak inplannen. 
 
Hartelijke groeten, 
 

 




